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1. Genomgång av föregående protokoll 
 

 
• Ansvarslistor över labben ska sättas upp på hela institutionen 
 
• Introduktion- och extroduktionslistorna som tidigare utarbetats på institutionen 

är mer relevanta för vår verksamhet än de KC-gemensamma och behålls 
därför. De ska läggas direkt under Personalfliken på hemsidan så att de är lätta 
för handledare till ex-jobbare att komma åt (A-C kontaktar Inger). MJ och HB 
ger ut lapparna under säkerhetsintroduktionen alt. kan Aniko göra det när 
nycklar ges ut.  

 
• Kemikalierummet på vån +1 är inte klart. Dan tillhör numera vår institution. 

A-C ska kontakta honom och höra när han kan ha tid att rensa ut och inventera 
kemikalieförrådet.  

 
• Vermikulit ska placeras ut i alla labb där kemikalier i vätskeform används på 

hela institutionen.  
 

• Det nya kylsystemet är installerat. Dock är dörren svårstängd till 
Hygiengruppens kylrum och leder till kondens mm. SA kontaktar berörda 
parter för att få dörren justerad.  

 
• De elektroniska låsen som övervägdes att tas i bruk på KC har visat sig kunna 

gå i baklås med följd av instängda personer på sina kontor.  Därför undersöks 
nu alternativa elektroniska lås. 

 
• Ventilerade skåp till näringslära har inte hittats, SA gör ett nytt försök. 

 
 

2. HMS 
 
 

• A-C ingår i en arbetsgrupp för att ta fram en ny arbetsmiljöpolicy och 
arbetsmiljöplan för hela Lunds Universitet från 2010. 

 
 
3. Skyddsombudsmöte 

 
 
• MJ ska gå på KCs skyddsombudsmöte 2/9 och undersöka vad som har 

anmärkts mest på hos de andra institutionerna som haft inspektion. 
 
 



4. Inspektion från arbetsmiljöverket 
 
 
• Möte med Åsa Gustafson den 9/9 kl. 13.15 för genomgång av punkter på 

inspektionslistan. 
 
• Är det tillräckligt att endast ha säkerhetsdatabladen i KLARA och inte i 

papperskopia? 
 

• Får ej förvara kemikalier i dragskåp 
 

• Minska farliga och gifta produkter och metoder. SA informerade om 
kontinuerligt arbete med mindre farliga geler på Livsmedelshygien. MJ 
berättade om problemen med handledare till ex-jobbare som vill att gamla, 
giftiga metoder ska användas där studenten inte vågar säga ifrån. 

 
 

5. Pandemi vid Lunds Universitet 
 
 
• A-C informerade om att en verksamhetsidentifiering och handlingsplan ska 

utföras. 
 
• Vilka av vår verksamhet kan påverkas av en pandemi och hur ska vi försöka 

minimera problem? Grundutbildningen och då framförallt examination måste 
säkras. För forskning och administration får ca 5 dagars fördröjning relativt 
små konsekvenser. 

 
• Är man sjuk bör man gå hem/stanna hemma så att smittan inte sprids vidare.  
 
 

6. Nästa möte 
 

• Nästa möte är satt till den 12 november 2009 kl. 09.00 på Livsmedelsteknologi 
vån +1. 

 


